
Sitno, 2020-08-18 

 

 

 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodnicząca Komisji - nieobecna 

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy Sitno 

2. Krzysztof Prokopowicz – Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum 

3. Marzena Ternes – p.o. Kierownika Referatu Oświat i Sportu. 

 

 

W dniu 18.08.2020 r. odbyło się spotkanie Komisji Oświaty. Komisja zapoznała się                 

z pismami ze szkół samorządowych.  

W jednym z pism które wpłynęło do UG Sitno w dniu 25 czerwca 2020 r. Pani Agnieszka 

Herc Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jarosławcu zawnioskowała do Rady Gminy                       

o przyznanie dodatkowych środków na remont dachu i wymianę okien w dwóch salach 

lekcyjnych.  

Pan Wójt zaznaczył, że w Szkole w najbliższym czasie będzie wymieniana podłoga 

(Fundusz Solecki). Dodał, że środki na powyższe cele zostaną uwzględnione w okresie 

planowania budżetu na 2021 r..  

Pani Monika Duras Dyrektor Zespołu Szkół w Sitnie w piśmie skierowanym do Komisji 

Oświaty które wpłynęło do UG Sitno w dniu 14 lipca 2020 r zawnioskowała o wykonanie 

remontów takich jak: wymiana drzwi w kuchni, wymiana okien w jednej z sal – przedszkole 3 

latki, malowanie ścian w gabinecie dyrektora, sekretariacie, pokoju nauczycielskim, korytarzu 

wejściowym do budynku, wymiana niektórych rynien, wymiana płyt na tarasie i schodach. 

Wstępnie po rozmowach z Wójtem doszli do porozumienia. Niezbędne remonty zostaną 

wykonane jeszcze w obecnym roku większe zostaną zaplanowane w budżecie na 2021 r. Na 

spotkaniu poruszone zostały również kwestie dotyczące: 

1. Braku środków finansowych na funkcjonowanie oświaty: około 600 tys. zł. 

2. Światłowodu w szkołach; 

3. Klubu Sportowego Potok Sitno – rozdysponowanie środków w dobie pandemii: 

4. Uporządkowania cmentarza w Sitnie; 

5. LZS Powiatowych; 

6. Spotkania z dyrektorami szkół; 

7. Bezpłatnej Komunikacji; 



8. Protokołów poburzowych; 

9. Propozycji zorganizowania „muzycznego lata w samochodzie”; 

10. Bitwy pod Komarowem - organizacja; 

11. Inwestycji drogowych; 

12. Zakupu Stołu do bilardu – Cześniki; 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

   Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

     Kamil Pyś 


